
 

 

 

ACTA DEL DIA 23 DE FEBRER DE 2016 

 

Dia i Hora:  Dimarts 23 de febrer, de les 17.30 h a 19.30 h. 

Lloc : Gra, Equipament Juvenil (Sala d'Estudis) 

Assistents: Judith Rodriguez (M.Montaña), Guillem Orge (suplent L’Estel), Ignasi Genis Flores 

(Granullarius), Josep Vaquer (S.Llobet), Abril Tarradellas (Cervetó), Xènia Mató (Ferrer i Guàrdia), Laura 

Aragonès (Lledoner), Annas El Mzouri (Granollers), Lluna Nuñez (Jardí), Marta Duxans (Escola Pia), 

Laura Garriga (Educem), Roger Pocorull (S.Espriu), Enid Prado (Ponent), Miquel Gutierrez (Pereanton), 

Julia Rodriguez (Anna Mogas 

No assistents:   John Michael Burgos (representant Joan Solans). 

Dinamitzadores:  Ester Cruz i Maria Marín, tècniques del servei d’educació de l’Ajuntament.  

Convidada : Laura de la UB. 

 

Punts previs fora l’ordre del dia: 

- Es passa el control d’assistents 

- Es revisen els documents d’autorització 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La Maria i l’Ester ens comenten que elles també estan pensant que hi ha algunes coses de les sessions 

del consell dels infants que s’han de canviar per fer-les més apte per a infants. Una cosa que han 

pensat que es podria canviar és qui i com es fa la lectura de l’acta. Normalment ho fan els dinamitzadors 

per anar més ràpid però ens pregunten si això ens agrada a nosaltres. Tot opinem que l’hauríem de 

llegir nosaltres i per fer-ho arribem a un acord: 

- El Josep fa una llista amb els noms de tots els nens i nenes del consell i ell serà l’encarregat de 

anar marcant qui llegeix. Si el Josep no hi fos la Judith s’encarregaria de revisar la llista.  

- A continuació fem un petit debat per saber quan tros llegirà cadascun, i al final hem quedat en 

que llegirem mitja pàgina cadascun i que l’Ester o la Maria avisaran quan s’hagi arribat a la mitja 

pàgina.  

 

Com a novetat a partir d’ara no ens repartiran documentació escrita sinó que tot s’haurà de veure a 

través de la pàgina web del consell dels infants: http://www.granollers.cat/educacio/conselldelsinfants 

 

S’aprova l’acta sense cap esmena rellevant però la lectura de l’acta ens dóna peu a escollir alguns 

càrrecs del consell dels infants. Els càrrecs seran: 



- Secretaria: Enid Prados. S’encarregarà d’escriure tot el que passa a les sessions del consell.  

- Portaveu: Julia Rodriguez. S’encarregarà d’explicar durant els 5 minuts últims de cada sessió a 

quins acords hem arribat i les conclusions finals.  

- Moderador: Judith Rodriguez. Donarà la paraula a tots els que vulguin parlar i aixequin el braç. 

- Informàtic: Josep Vaquer . La seva tasca serà preparar l’ordinador perquè es pugui fer la lectura 

de l’acta i veure la documentació de les sessions.  

 

Per poder prendre decisions primer expliquem els motius i després fem votacions.  

 

2. Valoració de la declaració sobre els 10.000 infa nts refugiats desapareguts 

Quan ja hem decidit els càrrecs parlem de si ens va agradar el text dels 10.000 infants refugiats. L’Ester 

ens ensenya que a la pàgina web podem trobar el text i les noticies sobre aquest tema. 

http://www.granollers.cat/educaci%C3%B3/presentaci%C3%B3-de-la-declaraci%C3%B3-sobre-els-

10000-infants-refugiats-desapareguts-el-dilluns-22 

 

A tots ens va agradar participar en l’elaboració d’aquest text i considerem que recollia tot el que vam 

treballar amb les escoles.  

 

3. A quina velocitat anem? 

La Maria i l’Ester diuen que tenen la sensació que a les darreres sessions hem portat un ritme massa 

ràpid, i que això no ens permet entendre bé les coses per després poder-les explicar a l’escola. Per això 

volen saber quina velocitat creiem nosaltres que portem i a quina velocitat desitjaríem anar.  

 

Com que representa que anem per una carretera fent parades en diferents moments del consell, fem un 

joc mostrant unes senyals de velocitat amb la velocitat que portem normalment i a quina voldríem anar. 

La majoria opinem que ara anem massa ràpid, a 100-120, i ens agradaria anar més lents 50-60. 

 

Per això durant les pròximes sessions dedicarem més temps a debatre, prendre decisions nosaltres 

mateixos i arribar a conclusions per després poder-les a explicar a l’escola.  

 

 

4. Conclusions finals i encàrrec de treball per l’e scola 

Els dos punts anteriors de l’ordre del dia (retorn de les respostes de la fitxa i treball en petits grups per 

analitzar un moment del procés) no els podem tractar per que ens hem posat d’acord que el ritme serà 

més lent  i la previsió inicial que havien previst les dinamitzadores, era una altra. A partir de la propera 

sessió intentarem, entre tots, regular els ritmes i la previsió de punts de l’ordre del dia. Sembla que no 

haguem fet massa feina però realment n’hem fet molta perquè hem pres decisions molt importants que 

ens serviran per organitzar-nos millor durant les pròximes sessions.  

 

Finalment la Julia llegeix les anotacions que ha fet l’Enid sobre la sessió i així trèiem les conclusions 



finals.   

 

A l’escola hem d’explicar que hem pres decisions sobre el funcionament de les sessions del consell dels 

infants, i aquells que no haguem pogut treballar amb la fitxa sobre el funcionament del consell és hora 

que ho fem, perquè a la pròxima sessió treballarem amb les respostes de la fitxa.  

 
 
5. Ens acomiadem fins la propera trobada. 

 
Ens acomiadem fins la pròxima trobada que serà el dimarts 29 de març a les 17.30h  a la sala d’estudis 

del Gra, equipament juvenil. Acabem la reunió a les 19.10h quedant resolts tots els punts de l'acta. I fem 

una foto final de grup.  

 
 

 

Signat: 

 

Dinamitzadores: 

Ester Cruz i Maria Marín 

 

Secretaria: 

Enid Prados 


